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Protokół Nr  9/2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 23 czerwca 2014 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów  uchwał w sprawie:  

   a)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

b)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

c)  zatwierdzenia  sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 

2013 r.   wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Miasta  Białogard na rok 

2013. 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 

 

Ad 1  

Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Stefan 

Purol. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za- 5(jednogłośnie).   

 

Ad 2 

  Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

    
a) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

W.Czurko – pytał skąd 16 tys. zł zostało w Szkole Podstawowej Nr 3? 

Burmistrz – odpowiedział, że były oszczędności po przetargu dot. windy w SP Nr 3. 

B.Stanczewski – pytał o przeznaczenie kwoty 50 tys. zł? 

Burmistrz – odpowiedział, że na Dni Białogardu. 

Z.Jonko – pytał czy nie było zabezpieczonych odpowiednich środków na obchody Dni 

Białogardu? 

Burmistrz – odpowiedział, że środki ma CKiSE ale brakuje w Urzędzie Miasta. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 5 (jednogłośnie). 

 

b)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
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Głos w dyskusji zabrali: 

Z.Jonko – pytał czy będzie instalacja do odpadów komunalnych? 

Skarbnik - odpowiedziała, że to w ramach wspólnie organizowanego przetargu 13 gmin 

została wyłoniona oferta i zostały przedstawione ceny dla poszczególnych gmin, które 

będą obowiązywały do 2020 roku. Dla Białogardu została wyznaczona kwota  5 mln 850 

tys. zł. Płatność dokonywana będzie w oparciu o faktyczny strumień odpadów. Ponadto w 

przypadku uzyskania dotacji przez spółkę będzie można uzyskać obniżenie opłaty od 2016 

roku. 

Z.Jonko – pytał o zapis „budowa basenu”, gdzie jest rozbieżność w zapisie kwot – raz jest 16 

mln zł a drugi raz  29 mln zł?  Radny  prosił o dokładne wyjaśnienie. 

Skarbnik – wyjaśniła, że to nie jest nowością, w maju był obraz tego zadania. Wydatki są 
bieżące i majątkowe. Jeśli chodzi o dokapitalizowanie spółki tj. zwiększenie kapitału 

zakładowego, aby Spółka mogła spłacać kredyt to jest w wydatkach majątkowych. W 

wydatkach bieżących są wypłaty działalności bieżącej Spółki, oprócz spłaty kredytów. 

Dodając je będzie kwota ponoszona na funkcjonowanie basenów. Rocznie jest to kwota 2 

mln 300 tys. zł.  

S.Purol – pytał odnośnie selektywnych odpadów czy to obciążenie od 2017 roku? 

Skarbnik – odpowiedziała, że tak, ale należy podpisać umowę. Niektóre gminy przystępują do 

tego przetargu na przetwarzanie śmieci. 

W.Czurko – pytał jaki jest sens przystępowania do tego przedsięwzięcia, gdy dofinansujemy 

tego co wygra a za 5 lat ktoś może zrobić za pół ceny bez finansowania gmin. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że w tej chwili jest ogłoszony przetarg na odbiór i 

zagospodarowanie. Gdy przystąpimy do tego projektu, kiedy Koszalin stara się o 

dofinansowanie z zewnątrz, to co roku gwarantuje nam się takie kwoty jakie są teraz, a 

wiadomo, że inflacja jest co roku wzrasta o 3%. Tak naprawdę będziemy co roku płacić 
mniej. Przetarg na zagospodarowanie zawsze będziemy mieli z Koszalina, co jest dla nas 

korzystniejsze. 

W.Czurko – pytał w jaki sposób jest  zagwarantowany spadek cen? 

Z-ca Burmistrza – powiedziała, że środki z zewnątrz gwarantują nam niższą kwotę wjazdu na 

wysypisko. Natomiast w przypadku umowy, która zostanie podpisana gwarantuje się nam 

nie podnoszenie tych kwot.  

W.Czurko – pytał jaka to roczna kwota? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że 1 mln 500 tys. zł tj. o 100 tys. zł mniej, co zostanie na 

realizację innych zadań.  
Z.Jonko – pytał czy wiadomo jaki jest recykling? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że tak. 

Z.Jonko – powiedział, że firma, która wygrała przetarg i mimo sortowania później wszystko 

zabiera w jednym pojemniku. 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że firma ma odbiór i sortowanie, dlatego odpady na uboczu 

miasta są poddawane sortowaniu i recyklingowi. 

Z.Jonko – poinformował, że w Parsowie jest firma zajmująca się recyklingiem. 

Burmistrz – powiedział, że za parę miesięcy można otworzyć dyskusję w tej sprawie, bo 

zmienią się przepisy. Firma, która wywozi i miesza posegregowane odpady zapłaci karę. 
To samo, gdy mieszkańcy nie segregują to płacą więcej. Burmistrz zwrócił uwagę na 

zostawiane przed posesją odpady w trakcie dnia i prosił, aby wstawić na posesję, gdy nie 

zostało odebrane. 

W.Czurko – pytał czy jest informacja, do której godziny należy wystawiać odpady? 

Burmistrz – powiedział, że należy wystawiać rano. Burmistrz prosił, aby Wydz. OŚ podał 

godziny odbioru w poszczególnych rejonach. 
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Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

c)  zatwierdzenia  sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 

2013 r.   wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  Miasta  Białogard na rok 

2013. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

W.Czurko – prosił, aby podawać informację radnym odnośnie otwarcia ulic po realizacji 

inwestycji.  

Burmistrz – poinformował, że otwarcie ronda odbędzie się o godz. 16.00 oraz zaprosił 

radnych  na otwarcie ul. Piastów w piątek o godz. 15.00. 

Z.Jonko – pytał jak wygląda procentowo rok 2014 do stosunku do 2013 roku oraz czy 

koniunktura już drgnęła? Radny pytał także o działki przy ul. Piastów, gdzie go 

poinformowano, że są sprzedawane za 10 zł/m2? 

M.Chmielewski – stwierdził, że to chodzi o łąki za ul. Noskowskiego. 

Burmistrz – odpowiedział, że w Białogardzie nie można kupić taniej niż za 50 zł/m2. 

Wykonanie jest na poziomie 60% planu. Jeżeli chodzi o zainteresowanie kupnem 

nieruchomości to drgnęło i będą wpływy z podatku. Powstają nowe obiekty, np. przy 

Hosso i przy ul. Świdwińskiej. Natomiast przy ul. Stamma przymierzają się do budowy. 

Pozytywne wieści to, że to mają powrócić do finansowania TBS-ów na preferencyjnych 

kredytach, jeżeli przejdzie to przez Parlament. Takie zamierzenia spowodowane są 
brakiem oferty dla średnio zamożnych klientów. 

Z.Jonko – pytał co z budynkiem przy ul. Świdwińskiej po Uniconie? 

Burmistrz – odpowiedział, że budynek przejęliśmy za długi, są różne pomysły. Hotel i 

mieszkania komunalne zostały wykluczone. Burmistrz zastanawia się nad inną funkcją. 
Prosił radnych o pomysły. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

 

Ad 3  

W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych  spraw. 

 

Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  15.00  zakończono posiedzenie.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  


